
                 Zápis z veřejného zastupitelstva obce Kunčina 

Konaného dne 12. 1. 2015 v 18 hod. v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunčina 

 

Přítomní zastupitelé:  

Miroslav Kubín, Josef Beneš, Zdeněk Henych, Tomáš Matušák, Dagmar Nedvědová, Jiří Šejnoha, Marek 

Šejnoha, Pavel Novotný, Ondřej Brychta, Jiří Jelínek, Aleš Širůček 

Přítomní občané:  

J. Brychta ml., M. Fafílek, H. Fafílková, D. Brychtová, O. Vrbický, M. Alexandrová, L. Polák  

 

1. Schválení programu zasedání, volba zapisovatelů a ověřovatelů 

Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání, volba zapisovatele a ověřovatelů 
2. Zprávy předsedů komisí o jejich činnosti, plán komisí pro rok 2015 
3. Projekt Oprava vodovou Kunčina, financování - schválení spoluúčasti obce 
4. Projekt vybudování dětských hřišť, cenová kalkulace, dotační podmínky 
5. Geosence - mapové informační systémy, cenová nabídka  
6. Obecní zaměstnanci pro rok 2015 – plán práce, projekty pro rok 2015 
7. Projekty pro následující období– „200“, Kunčina 223, Hasičská zbrojnice 
8. Různé 

- Webové stránky obce 
- Pronájem hospody Nová Ves 
- Retardéry 
- Semotam x Kráčmarová  
- Třídění bio-odpadů a kovů 
- Mateřská škola Kunčina – kolaudace 
- Vývěsní tabule  
 

9. Usnesení a závěr 
 

Zapisovatelé zápisu: Tomáš Matušák, Ondřej Brychta 

Ověřovatelé zápisu: Jiří Jelínek, Aleš Širůček 

 

2. Zprávy předsedů o činnosti finančního výboru, kontrolního výboru a výboru pro sport, kulturu a 

životní prostředí 

Jednotliví předsedové výboru seznámili zastupitele s plánem činnosti na rok 2015 a návrhy na setkávání členů 

výborů po dobu své činnosti. 

3. Projekt - Oprava vodovodu Kunčina 

Starosta obce seznámil zastupitele s možností čerpání dotace na opravu vodovodu v Kunčině a doporučil 

podání žádosti o dotaci z prostředků Pardubického kraje ve výši 70% celkových nákladů projektu, zbylých 

30% bude financovat obec Kunčina, přičemž však z rozpočtu obce Kunčina bude alokováno 100.000 Kč a 

zbývající část nákladů pokryje finanční příspěvek Dobrovolného svazku obcí skupinový vodovod. 



4. Projekt „Vybudování dětských hřišť“ 

Starosta obce seznámil přítomné s možností čerpání dotací na vybudování dětských hřišť v obci Kunčina a 

v Nové Vsi od Ministerstva pro místní rozvoj ČR. Doporučil schválení smlouvy o smlouvě budoucí s firmou 

TEWIKO Liberec, která zpracuje projektovou dokumentaci a připraví příslušnou žádost o dotaci. Zároveň 

představil společně s panem Benešem 3D model hřišť a navrhl jejich umístění na obecních parcelách - park u 

prodejny Hruška v Kunčině a v okolí hostince v Nové Vsi. 

 

5. Prezentace produktu firmy Geosense 

Místostarosta obce Tomáš Matušák seznámil zastupitelstvo obce s produktem firmy Geosense - mapové 

portály pro potřeby obecního úřadu, firem a občanů naší obce. Zastupitelstvo obce se dohodlo, že pozve 

obchodního zástupce firmy k osobní prezentaci na příští pracovní poradu zastupitelstva obce. Termín porady 

a přizvání obchodního zástupce oznámí a zajistí starosta obce. 

 

6. Zaměstnanci obecního úřadu 

Starosta obce představil zastupitelům počet a jména zaměstnanců obce a zaměstnanců „VPP“ – pracovní 

místa jsou finančně dotována úřadem práce. Zároveň seznámil zastupitele s plánem prací na rok 2015 (viz 

příloha č. 4), se specializací jednotlivých zaměstnanců na stavební a opravné práce a na zaměstnance 

pečující o veřejnou zeleň a les. Dále vyzval zastupitele k předkládání dalších podnětů na provedení prací 

v obci pro následující období. 

 

7. Projekty 

 Starosta obce seznámil zastupitele se stavem obecní budovy Kunčina čp. 200, o které již minulé 

zastupitelstvo obce jednalo a rozhodlo o její demolici. Starosta obce navrhl vytvoření komise pro 

přípravu a průběh demolice objektu. Členy komise byli navrženi Josef Beneš a Tomáš Matušák. 

 

 Starosta obce navrhl vytvoření komise pro vyřešení neudržitelného stavu požární zbrojnice v Kunčině, 

důvodem je její nevyhovující stav. Členy komise byli navrženi Aleš Širůček a Ondřej Brychta. 

 

 Starosta obce navrhl vytvoření komise, která se bude zabývat návrhy na řešení neudržitelné situace 

s obecním bytovým domem Kunčina čp. 223. Členy komise byli navrženi pánové Jiří a Marek 

Šejnohovi. 

 

8. Různé 

 Modernizace webových stránek.  

Starosta obce oslovil dva tvůrce webových stránek. Pana Beneše ze Svitav a pana Alexandra z Moravské 

Třebové - dosavadního správce webových stránek obce Kunčina. Oba předložili podobné cenové nabídky 

(cca 10 000 Kč) na vytvoření zcela nových stránek, u kterých bude kladen důraz na přehlednost, funkčnost, 

moderní design a využití potenciálu znaku obce, vlajky a dominant obce. Starostou obce doporučil 

zastupitelstvu upřednostnit pana Tomáše Alexandra. 

 

 



 Pronájem Hostince v Nové Vsi 

Starosta obce informoval zastupitele o žádosti č.j. 5/2015 ze dne 12. 1. 2015 na pronájem Hostince v Nové 

Vsi, žadatelem je pan Ladislav Češka, Karle 178, 568 02 Kunčina. O průběhu prohlídky objektu se zájemcem 

seznámil přítomné zastupitel obce pan Pavel Novotný. 

 Retardéry 

Starosta obce informoval zastupitele o schůzce, která proběhla s občany dotčené uličky ke “Knápkům“, 

konané dne 9. 1. 2015 od 15 hod za účasti zastupitelů pana Tomáše Matušáka, pana Aleše Širůčka a starosty 

obce Miroslava Kubína. Na schůzce došlo ke vzájemné dohodě o dalším postupu, po provedení nařízeného 

odstranění retardérů dle rozhodnutí MěÚ Mor. Třebová č.j: MUMT 31511/2014/ODZ, dojde k osazení 

dopravními značkami „omezení rychlosti“ (30 km/h) a dopravními značkami zákazem stání. Starosta obce byl 

pověřen k jednání v této věci tak, aby došlo k úpravám co nejrychleji. 

 Semotam x Kráčmarová 

Starosta informoval o schůzce s panem Semotamem a paní Kráčmarovou. Paní Kráčmarová se schůzky 

nezúčastnila, omluvila se předem s oznámením, že věc předává svému právnímu zástupci a že bude dále 

komunikovat pouze jeho prostřednictvím. Schůzka se konala na dotčeném místě dne 9. 1. 2015 v 14,30 hod. 

a zúčastnili se jí zastupitel obce pan Aleš Širůček a starosta obce Miroslav Kubín. O schůzce vznikne 

podrobnější zápis, který bude archivován. Pravděpodobnost nutnosti řešení sporu soudní cestou je více než 

vysoká.  

 Obec  - třídění bio-odpadů a kovů 

Starosta obce informoval o účinnosti nové vyhlášky o bio-odpadech a kovech č. 321/2014 Sb. 

Změny v odpadovém hospodářství obcí – povinnost vytřídit z komunálního odpadu složku bio a kovy. 

Od 1. ledna 2015 vstupuje v účinnost novela zákona o odpadech č. 229/2014 Sb., která do oblasti odpadové 

legislativy přinesla několik podstatných změn, přičemž některé z těchto změn výrazně zasáhnou do obcemi 

vytvářených systémů nakládání s komunálním odpadem. 

Změna povinností pro obce: Konkrétně byl nově zformulován § 17 zákona o odpadech, ze kterého po této 

novele vyplývají následující povinnosti obce: 

- Obec stanoví obecně závaznou vyhláškou systém shromažďování, sběru, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů na jejím území 

- Obec je povinna zajistit místa pro odkládání veškerého komunálního 

odpadu produkovaného fyzickými nepodnikajícími osobami na jejím katastrálním 

území. 

- Obec je povinna zajistit místa pro oddělené soustřeďování složek komunálního 

odpadu, minimálně:   

-               nebezpečných odpadů 

-               papíru  

-               plastů  

-               skla  

-               kovů  



-               biologicky rozložitelných odpadů.  

 Dokončení kolaudace objektu v Mateřské školce 

Zastupitel p. Matušák seznámil zastupitele o vydání souhlasného stanoviska hasičů k úpravě objektu 

Mateřské školy v Kunčině protipožárním materiálem, tím dojde k umožnění kolaudace zahradního domku na 

zahradě Mateřské školy. 

 Výroba a umístění vývěsních tabulí 

Starosta obce navrhuje, aby obec zadala výrobu vývěsních tabulí o velikosti (1500 x 750mm) se stříškou – 

počet 8 ks, ty budou rozmístěny po obci v poměru 5 ks - Kunčina, 3 ks - Nová Ves. Budou sloužit občanům k 

jejich lepší informovanosti o dění v naší obci (Kultura, Spolky, Obecní úřad), nikoliv komerčním účelům! 

Umístění a montáž provedou zaměstnanci obce, na výrobu osloví starosta obce truhláře v naší obci. 

  



9. Usnesení a závěr 

 

Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje 

 Usnesení č. 1/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje program zasedání obecního zastupitelstva.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se - 0   

 Usnesení č. 2/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina volí zapisovateli zápisu pana Tomáše Matušáka a pana Ondřeje Brychtu. 

Zastupitelstvo obce Kunčina volí ověřovateli zápisu pana Jiřího Jelínka a pana Aleše Širůčka.“ 

 Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se - 0 

 Usnesení č. 3/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje podání žádosti o dotaci z prostředků Pardubického kraje ve výši 70% 

nákladů na projekt Oprava vodovodu Kunčina. Obec Kunčina zajistí 30% nákladů, přičemž ze svého rozpočtu 

uvolní na akci 100.000 Kč, na zbývající část uzavře starosta obce smlouvu o příspěvku s Dobrovolným 

svazkem obcí na skupinový vodovod.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se - 0 

 Usnesení č. 4/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje vyhotovení projektové dokumentace k vybudování dětských hřišť, 

která je nezbytnou součástí žádosti o dotaci k projektu. Dokumentaci vytvoří firma TEWIKO systems, s.r.o., tř. 

Dr. Milady Horákové 185/66, Liberec. Cena vyhotovení projektové dokumentace je 4.000 Kč bez DPH. 

Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje následné podání žádosti o dotaci na vybudování dětských hřišť v naší 

obci u Ministerstva pro místní rozvoj a pověřuje starostu obce k jednání v této věci.“ 

Hlasování:  pro - 10, proti - 0, zdržel se - 1  /Nedvědová/ 

 Usnesení č. 5/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje vznik komise k akci demolice objektu Kunčina čp. 200. Zastupitelstvo 

obce schvaluje složení komise -  Beneš Josef a Matušák Tomáš.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se - 0 

 Usnesení č. 6/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje vznik komise, která se bude zabývat stavem objektu Kunčina čp. 223. 

Zastupitelstvo obce schvaluje složení komise – Šejnoha Jiří a Šejnoha Marek.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se - 0 

 Usnesení č. 7/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje vznik komise, která se bude zabývat stavem Hasičské zbrojnice v 

Kunčině. Zastupitelstvo obce schvaluje složení komise: Ondřej Brychta, Aleš Širůček.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se - 0 



 Usnesení č. 8/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje zadání vytvoření nových webových stránek obce. Tvůrcem webových 

stránek bude pan Tomáš Alexandr.“ 

Hlasování:  pro - 10, proti - 0, zdržel se – 0 

 Usnesení č. 9/2015: 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje uzavření smlouvy o pronájmu nebytových prostor v objektu na adrese 

Nová Ves 39, 569 24 Kunčina. Výše nájemného se stanovuje na 1.000 Kč měsíčně do termínu 31. 12. 2015. 

Pro následující období, roky 2016-2018, bude dohodnuto navýšení nájemného podle provedených investic do 

zařízení. Nájemní smlouva bude uzavřena na dobu určitou do 31. 12. 2018.“ 

Hlasování:  pro - 10, proti - 0, zdržel se – 1 (Jelínek Jiří) 

 Usnesení č. 10/2015 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje odstranění stávajících retardérů z asfaltu na pozemku KN 2603/1, 

ostatní komunikace. Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje záměr umístění svislého dopravního značení, 

konkrétně dopravní značky Nejvyšší dovolená rychlost „30“ (č. B 20a) a dopravní značky Zákaz stání (č. B 

29).“ 

Hlasování:  pro - 10, proti - 0, zdržel se – 1 (Jelínek Jiří) 

 

 Usnesení č. 11/2015 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje řešení úpravy budovy Mateřské školy v Kunčině, navržené panem Ing. 

Arch. Martinem Nedvědem a schvaluje jeho realizaci. Zastupitelstvo obce souhlasí, aby stavební práce 

provedl pan Libor Blaško, který prováděl zednické práce na objektu v roce 2014.“ 

 Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se - 0 

 

 Usnesení č. 12/2015 

„Zastupitelstvo obce Kunčina schvaluje zadání výroby 8 ks informačních tabulí, zastupitelstvo obce pověřuje 

starostu obce k oslovení firem k podání cenových nabídek.“ 

Hlasování:  pro - 11, proti - 0, zdržel se - 0 

 

Zastupitelstvo obce Kunčina bere na vědomí: 

 Zastupitelstvo obce Kunčina bere na vědomí zprávy předsedů o činnosti finančního a kontrolního 

výboru a zprávu o činnosti výboru pro sport, kulturu a životní prostředí.“ 

 

 Zastupitelstvo obce Kunčina bere na vědomí změny dopadající na problematiku třídění odpadů 

způsobené novelou zákona o odpadech č. 229/2014 Sb. Problematikou se bude zastupitelstvo obce 

podrobně zabývat na svém dalším zasedání v březnu 2015.” 

 



 

Závěr: 

Starosta obce ukončil zasedání obecního zastupitelstva ve 20.10 hod. 

Dne: 15. 1. 2015 

 

 

Zapisovatelé: 

Matušák Tomáš  _________________________________ 

  

Ondřej Brychta   _________________________________ 

 

Ověřovatelé: 

Širúček Aleš:   _________________________________ 

 

Jelínek Jiří:   _________________________________ 

 

 

Starosta:   Bc. Miroslav Kubín  _________________________________ 

 

 

 

 

 

 

 

-  

 


